
Zápisnica 

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Ždani č. 1/2023, konaného dňa 02. 02. 2023  

na Obecnom úrade v Ždani 

 

 

Prítomní : podľa prezenčnej listiny 

Program : 

1. Otvorenie, konštatovanie uznášania schopnosti 

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

3. Schválenie programu 

4. Kontrola plnenia uznesení OZ 

5. Harmonogram zasadnutí obecného zastupiteľstva na rok 2023 

6. Zásady odmeňovania poslancov a členov komisií obecného zastupiteľstva 

7. Zásady zabezpečovania svadobných obradov v matričnom obvode Ždaňa 

8. Predĺženie platnosti aktuálneho Plánu rozvoja obce Ždaňa 

9. Žiadosti 

- Určenie hodnoty nadobudnutého majetku 

- Žiadosť o prenájom nebytových priestorov  

10. Návrh VŠEOBECNE ZÁVÄZNÉHO NARIADENIA obce Ždaňa č. 67 /2022 

o mieste a čase zápisu dieťaťa na plnenie povinnej školskej dochádzky v základnej 

škole, o výške mesačného príspevku na čiastočnú úhradu výdavkov za pobyt dieťaťa v 

materskej škole, o výške mesačného príspevku na čiastočnú úhradu nákladov na 

činnosti školského klubu detí, o výške príspevku na čiastočnú úhradu nákladov a 

podmienky úhrady v školskej jedálni, o výške príspevku na čiastočnú úhradu nákladov 

vo výdaj nej školskej jedálni a o výške príspevku na čiastočnú úhradu nákladov na 

činnosť centra voľného času. 

11. Rôzne  :  

12. Interpelácie 

13. Záver 

 

 

 

1/ 

Starosta obce privítal poslancov aj všetkých prítomných na prvom zasadnutí OZ v Ždani v roku 

2023.  

 

2/ 

Konštatoval, že prítomní sú 9 poslanci z 9, OZ je uznášaniaschopné. 

Za zapisovateľku určil Janu Ružičkovú. 

 

Overovatelia :  Peter Juhás 

   Ing. Ivan Buchla 

 

Návrhová komisia – stála – predseda komisie poveruje B. Horňáka  vyhotovením návrhu na 

uznesenie 

  

3/ 

Program – uvedený v pozvánkach – starosta prečítal. 

Za tento program hlasovalo 6 poslancov, proti – Ing. Frák, zdržali sa – Mgr. Bakši a Juhás. 

OZ tento program schválilo. 



Doplňujúce návrhy : 

Ing. Frák : 

Návrh – bod 8 – odstrániť a nahradiť novým plánom 

Ing. Kokarda – je dôvod na predĺženie platnosti /k projektom/ 

 

Hlasovanie : 

Návrh zmeny programu  

      Za – Frák, Buhla, Juhás, Bakši 

    Proti – Takáč, Gergely, Karajos, Rusnák, Horňák 

    Zdržal sa – 0 

Návrh neprešiel OZ neschvaľuje túto zmenu. 

 

Ing. Frák – návrh do programu –  

  Bod 11/ Rôzne – podnet od p. Bakšiho – dopravné zrkadlo a rozhlas – 

prerokovať 

/k oprave rozhlasu starosta zaslal materiály/ 

Doplnenie bodu 11: 

 Hlasovanie :  za – 8 

  Proti – 1 - Horňák 

  Zdržal sa – 0 

 

OZ dopĺňa bod Rôzne – dopravné zrkadlo a oprava rozhlasu. 

OZ schvaľuje program s doplnením.  

 

 

Návrhová komisia :  Mgr. Rusnák – Horňák 

     Gergely 

      

4/ 

Kontrolu plnenia uznesení zo zasadnutia č. 9/2022 previedol starosta obce – OZ berie na 

vedomie 

Hlasovanie :  za – 9 

  Proti – 0 

  Zdržal sa – 0 

 

5/ 

Harmonogram zasadnutí OZ a PS 

Zasadnutia sa budú konať pravidelne vo štvrtky – 1x za tri mesiace. Pracovné stretnutie – PS – 

14 dní pred konaním OZ – Keď to  bude potrebné /keď starosta zvolá/ 

Mgr. Bakši – mimo harmonogram – na základe dohody väčšiny 

 

Ing. Frák – OZ – je v pohode 

        PS – podľa potreby – nie sú verejné, mala by byť možnosť  pripojenia aj na diaľku 

 

 

Ing. Kokarda : starosta zostavuje program 

  - na PS sa dohodne program – zaradenie jednotlivých bodov 

  - do 10 dní poslať materiály /na OcÚ sú len tri dni/ 

 

 



*Mgr. Bakši – zrkadlo + rozhlas – možno do žiadostí 

Ak to má urobiť obec – je potrebný projekt dopravného značenia 

Ing. Frák – poslanci rozhodnú... 

 

*Mgr. Bakši – bolo b dobré, ak by sa do aplikácie dali posielať požiadavky od občanov 

 

Ing. Kokarda – na stránke obce je taká možnosť 

 

Horňák – PS – je treba, aby boli všetci prítomní, aby to bolo efektívne 

Mgr. Rusnák – v prípade potreby on-line vie pomôcť 

 

Ing. Frák – cez Messenger – 1-2  poslanci, pracovná porada nie je povinná, nie je istota o dohode 

– priestor na premýšľanie 

 

Ing. Kokarda – PS – prebrať v dostatočnom predstihu  

  - starosta zvolá PS podľa potreby 14 dní pred OZ 

 

OZ berie na vedomie harmonogram zasadnutí OZ a PS. 

Hlasovanie :  za – 8 

  Proti – 0 

  Zdržal sa – 1 /Ing. Buchla/ 

 

6/ Zásady odmeňovania poslancov a členov komisií OZ 

Podľa §11 ods. 4 p.č. 4 zákona č. 369/1990 je potrebné upraviť Zásady ... 

- Zásady sme schvaľovali v roku 2014  a Dodatok v roku 2016/ 

 

Návrh – 80, € účasť poslanca na OZ 

 - 20,- € účasť poslanca na OR 

 40,- € účasť poslanca na PS 

 

Hlasovanie -  za – 8 

  Proti – 0 

  Zdržal sa – 1 /Mgr. Bakši/ 

 

7/ Zásady zabezpečovania svadobných obradov  v matričnom obvode Ždaňa 

 - snúbenci si môžu vybrať  miesto sobáša 

 - dni bez poplatku – štvrtok a sobota 

 - iní snúbenci 

 - miesto mimo sobášnej siene 

 - dni mimo určenej doby             - 100,-€ 

 

Hlasovanie : za – 9 

  Proti – 0 

  Zdržal sa – 0 

 

8/ Predĺženie platnosti aktuálneho Plánu rozvoja obce Ždaňa 

 2016 – 2022 – vyhodnotenie /priority  + aktivity/ do konca r. 2023/ - na pracovnom 

stretnutí plánovanom na 23. – 25. 03. 2023 

 



K aktuálnym projektom, do ktorých sa obec zapája, je povinnou prílohou  Plán rozvoja  - je 

potrebné ho predĺžiť. Vo volebnom roku nebolo vhodné robiť vyhodnocovanie. 

 

Ing. Frák – pripravil vlastný návrh 

   - akčný plán je z roku 2016 

  - podarilo sa z neho 5 priorít... 

 

Ing. Kokarda – boli 3 pracovné  stretnutia k Plánu rozvoja, vyberali sa priority na aktuálny rok 

  - nie je stratégia podpory týchto Plánov  

  - čaká sa na výzvu, a tak je možné získať peniaze, z vlastných zdrojov to nejde 

 

Mgr. Bakši – mali by sme sa dohodnúť, keď je nový, aktivity sú super 

  - pracovať tak, ako doteraz – emaily, telefonáty – vždy sme sa dohodli 

  - Plán rozvoja je rámec – každý dá svoje požiadavky, je treba spoločný postup 

  - bod – požiadavky od občanov 

 

Ing. Kokarda – cenové ponuky na opravu rozhlasu na uliciach – Hornádska a Mýtna – boli 

poslané, staré  železné stĺpy sú preč 

 

Mgr. Bakši – bolo by dobré zriadiť poslanecké dni 

  - občania kontaktujú spádového poslanca 

 

Ing. Frák – je treba urobiť  nový Plán rozvoja  

 

I. Gergely – je treba vychádzať z ekonomickej situácie 

 

Ing. Buchla – platnosť Pánu rozvoja do mája – júna, potom nový... 

  - urobme kompromis 

  - pozmeňujúci návrh – o 30.06.2023 – zmena termínu 

 

Hlasovanie : za – 8 

  Proti – 0 

  Zdržal sa – 1 /Takáč/ - do 30.06.2023 

 

Hlasovanie za pôvodná návrh na zmenu  

  za – 8 

  Proti – 0 

  Zdržal sa – 1 /Takáč/ - do 30.06.2023 

 

9/ Žiadosti 

 

9a/ Určenie hodnoty nadobudnutého majetku  - konvektomat Zanusi – kvôli zaradeniu do 

majetku 

 - určiť jeho trhovú cenu 

 - 20 tis. – 120 tis. Českých korún 

 - 800 – 900 €starý stroj 

 - nadobúdacia hodnota a pridanie do majetku 

 

Ing. Frák – OZ môže určovať cenu? /môže/ 

Gergely – navrhuje - 800,- € Zanusi FC 102M 



OZ určuje hodnotu nadobudnutého majetku – 800,- € za konvektomat 

Hlasovanie  : za – 8 

  Proti – 1 /Ing. Frák/ 

  Zdržal sa –  

 

 

9b/ prenájom nebytových priestorov – TURKY – potrebuje sklad, v suteréne je veľký sklad, 

nami nevyužívaný o rozlohe 9,6 m2 

 

Ing. Buchla – počas korony sme tam ukladali biologický odpad 

Ing. Kokarda – a by me ho prenajali, ponecháme si stály prístup /sú tam ventily/ 

Ing. Frák – všetky  náklady zaplatí žiadateľ 

     - ako sa zvýši cena nájomného ? 

 

Ing. Nyulaszi – zatiaľ je to len schválenie zámeru o prenájme... 

 

Mgr. Bakši – zvýšime metráž nájmu  

  - obec s tým nebude mať žiadne výdavky 

 

Ing. Buchla – ešte nezačať s prácami, až keď bude zmluva 

 

OZ schvaľuje zámer prenájmu nebytových priestorov 

Hlasovanie .  za – 9 

  Proti – 0 

  Zdržal sa – 0 

 

 

10/VZN č. 67/2023 – MŠ SR – upravené pásma na nákup potravín do ŠJ 

 - kvalitnejšie obedy 

 - dospelí stravníci musia mať vyššiu dávku 

  - finančné pásmo A – 1,70 € 

         B – 2,00 € 

   0,30 – príplatok – 0,15 – obec 

        - 0,15 dôchodcovia 

Ing. Frák – stúpa náklad obce 

Ing. Kokarda – nariadenie MS SR 

  - v starých pásmach sa už nedali nakupovať potraviny 

  - bude potrebné urobiť úpravu rozpočtu 

 

OZ schvaľuje VZN č. 67/2023  

Hlasovanie .  za – 9 

  Proti – 0 

  Zdržal sa – 0 

 

11/RÔZNE 
Rozprava : 

Ing. Frák – rozhlas – na základe podnetu občanov OcÚ zabezpečí opravu obecného rozhlasu na 

uliciach Mýtna a Hornádska podľa cenovej ponuky 

 

 



Zrkadlo 

- na základe podnetu občanov OcÚ zvolá pracovné stretnutie za účasti Dopravného 

inšpektorátu, Okresného úradu Košice – okolie 

 

Ing. Frák – pozvánky na zasadnutia OZ neposielať poštou, zverejňovať program 

 

Ing. Kokarda, J. Takáč a I. Gergely – chcú pozvánku  

 

Ing. Buchla – zvážiť konanie zasadnutia OZ  v sále ... 

Takáč – k obecnému rozhlasu – cena káblov + montovanie 

 

12/ INTERPELÁCIE  

 

- nie sú 

 

 

 

13/ Záver 

Starosta konštatoval, že program sme zvládli, poďakoval prítomným za účasť a ukončil 

rokovanie. 

 

 

Zapísala :  

Jana Ružičková 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


